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Korte terugblik Raadsplein besluitvormend (Raadzaal)
Datum 07-02-2022
Tijd 19:30 - 21:00
Locatie Digitaal
Voorzitter Reinier Mulder
Aanwezigen Sharareh Azimi Nobar, Ruben van de Belt, Evelina Bijleveld, Wietse de 

Boer, Simone Boshove, Sylvia Bruggenkamp, Schelto Bus, Jeroen 
Doornbos, Leo Elfers, Jolien Elshof-Rook, Brammert Geerling, Lennart 
Hartman, Selma Hoekstra, David Hof, Ron Klappe, Annemee van de 
Klundert, Margriet Leest, Sylvia  Lefèbre, Reinier Mulder, Jan Nabers, Eildert 
Noorda, Mark Oldengarm, Mart Oude Egbrink, Sonja  Paauw, Guido 
Pasman, Patrick Pelman, Jacob Raap, Sylvana Rikkert, Anja Roelfs, 
Gerdien Rots, Jan Slijkhuis, Bert Sluijer, Arjan Spaans, Ruth Stoorvogel, 
Ingrid van der Veer, Harold van Vilsteren , Johran Willegers en Patty Wolthof

Afwezigen    Claudia van Bruggen

1 Mededelingen
In verband met de geldende coronamaatregelen vindt dit besluitvormend 
raadsplein digitaal plaats. Bij afwezigheid van de voorzitter de heer Snijders en 
de plaatsvervangend voorzitter mevrouw Van Bruggen wordt de vergadering 
voorgezeten door de heer Mulder, als langstzittend lid van de gemeenteraad. 
Van mevrouw Van Bruggen is bericht van verhindering ontvangen. De 
aanwezigheid van alle overige raadsleden wordt bij aanvang door de voorzitter 
vastgesteld op de bij digitale vergaderingen gebruikelijke wijze.

Er zijn twee insprekers, de heer Bongers en mevrouw Van de Wiel. Beide 
spreken in bij agendapunt 7, Vaststelling tracé omgelegde Kroeseallee. De 
heer Bongers spreekt in op persoonlijke titel, mevrouw Van de Wiel namens 
meerdere betrokken buurtbewoners.

2 Vaststelling agenda
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

3 Bekrachtiging geheimhouding
Er zijn geen voorstellen voor het bekrachtigen van geheimhouding.

4 Mondelinge vragen te stellen door raadsleden
Namens de fracties van D66, ChristenUnie, Swollwacht, PvdA, CDA en SP 
stelt de heer Oldengarm vragen over inloophuis De Bres.
Wethouder De Jong antwoordt dat afgelopen najaar de subsidieregeling 
sociale activatie en herstel van kracht is geworden. Zij geeft aan dat veel 
partijen een aanvraag in het kader van deze regeling hebben gedaan, fors 
meer dan het beschikbare budget toelaat. De Bres doet in dit subsidietraject 
mee. De wethouder stelt dat het beoordelen van de vele aanvragen zorgvuldig 
moest en veel tijd heeft gekost. Alle aanvragers is in december jl. gemeld dat 
zij uiterlijk op 18 februari a.s. uitsluitsel konden verwachten. Besluitvorming 
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door het college is nu voorzien voor 15 februari a.s. Daarna zullen raad en 
aanvragers worden geïnformeerd. De wethouder geeft verder aan persoonlijk 
met De Bres te hebben gesproken, maar daarbij geen toezegging te hebben 
gedaan over subsidieverstrekking. Vooruitlopend op de te maken integrale 
afweging kon zij dat niet doen. De wethouder toont zich bereid goed naar de 
situatie van De Bres te gaan kijken, los van de beoordeling van de 
subsidieaanvraag nu. Daarbij zal ook de optie van meerjarige subsidiëring in 
overweging worden genomen, zoals eerder al gemeld. Tot slot meldt de 
wethouder dat zij heeft begrepen dat De Bres uit de voeten kan met de nu 
aangekondigde duidelijkheid per 18 februari a.s. uiterlijk. Zij voegt toe dat De 
Bres, net als andere partijen, in aanmerking kan komen voor een krediet, 
mocht de situatie zich onverhoopt anders ontwikkelen.
Aanvullend worden vragen gesteld door de heer Elfers.
In reactie geeft wethouder De Jong aan dat zij geen uitsluitsel kan geven over 
één betrokken partij, waar ook andere subsidieaanvragers op uitsluitsel 
wachten.

Namens de fractie van de VVD stelt de heer Doornbos vragen over de 
betaalbaarheid van biomassa.
Wethouder Schuttenbeld antwoordt dat zij de geschetste problemen herkent. 
Zij stelt dat de prijsstijgingen fors zijn, maar zich nog wel bewegen binnen de 
bandbreedtes die de Autoriteit Consument en Markt (ACM) hanteert. Zij geeft 
aan dat het college wel navraagt of het principe wordt gevolgd dat geen extra 
winst mag worden gemaakt. De raad zal via een informatienota op de hoogte 
worden gesteld. De wethouder meldt verder dat de oproep van de G40 
waaraan in de vragen werd gerefereerd, door Zwolle als lid van de G40 mede 
is ondertekend. Zij stelt dat deze oproep aansluit bij het al langer in G40-
verband gevoerde pleidooi dat de prijs van warmte niet gekoppeld moet zijn 
aan de gasprijs. De wethouder antwoordt ook dat in het kader van de 
toegezegde coördinerende rol de afgelopen periode gesprekken tussen 
betrokken bewoners en de warmteleverancier zijn gefaciliteerd. De 
warmteleverancier heeft enkele toezeggingen gedaan, waarop ook in de 
aangekondigde informatienota nader zal worden ingegaan. De wethouder 
meldt tot slot de opvatting te delen dat biomassa geen bron zou moeten zijn 
om woningen te verwarmen. Zij kondigde een collegestandpunt over houtige 
biomassa aan, op korte termijn.
Aanvullend worden vragen gesteld door de heren Doornbos, Geerling, Raap en 
Hof.
In reactie meldt wethouder Schuttenbeld dat het onderwerp energiearmoede 
momenteel wordt besproken met bewoners, met betrokkenheid van relevante 
partijen uit de stad. Zij geeft aan dat het aangekondigde collegestandpunt over 
houtige biomassa in lijn zal zijn met het advies dat de SER een poos geleden 
heeft uitgebracht over biomassa. Tot slot meldt zij dat ook met bewoners en 
andere betrokken partijen wordt gesproken over de toekomst, en de mogelijke 
ombouw, van biomassacentrales en over alternatieven voor biomassa.

5 Ingekomen stukken
De lijst van ingekomen stukken wordt vastgesteld, inclusief de voorgestelde 
wijzen van afdoening.
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6 Realisatie Projecten en Ontwikkelprogramma Binnenstad
- Motie 6-1 ‘Ossenmarkt hoort ook bij ontwikkelprogramma binnenstad’ 

van de fracties van CDA, VVD, D66, ChristenUnie en Swollwacht krijgt 
steun van de fracties van ChristenUnie, Swollwacht, VVD, CDA en D66. 
De fracties van GroenLinks, PvdA en SP steunen de motie niet. Er is 
geen behoefte aan hoofdelijke stemming. De motie is aangenomen.

De voorzitter stelt vast dat alle fracties met het voorstel kunnen instemmen. Er 
is geen behoefte aan hoofdelijke stemming. Het voorstel is aangenomen.

7 Vaststelling tracé omgelegde Kroesenallee
- Motie 7-1 ‘Zet Wijthmen niet op slot, zorg voor een tunnel onder de 

nieuwe Kroeseallee’ van de fracties van CDA, SP en PvdA wordt 
ingetrokken na een uiteenzetting van wethouder Dogger in reactie op 
de motie.

- Motie 7-2 ‘Voorkom licht- en geluidsoverlast voor Wijthmen bij aanleg 
nieuwe Kroeseallee’ van de fracties van CDA, PvdA, D66 en SP krijgt 
na een lichte aanpassing unanieme steun. Er is geen behoefte aan 
hoofdelijke stemming. De motie is aangenomen.

De voorzitter stelt vast dat alle fracties met het voorstel kunnen instemmen. Er 
is geen behoefte aan hoofdelijke stemming. Het voorstel is aangenomen.

8 Toekomstbestendige WRZV-hallen
De fracties van ChristenUnie, GroenLinks, Swollwacht, VVD, CDA, PvdA en SP 
steunen het voorstel. De fractie van D66 steunt het voorstel niet. Er is geen 
behoefte aan hoofdelijke stemming. Het voorstel is aangenomen.

9 Vaststelling definitief ontwerp Stinspark
De voorzitter stelt vast dat alle fracties met het voorstel kunnen instemmen. Er 
is geen behoefte aan hoofdelijke stemming. Het voorstel is aangenomen.

10 Vernieuwing bassischool Het Mozaïek
De voorzitter stelt vast dat alle fracties met het voorstel kunnen instemmen. Er 
is geen behoefte aan hoofdelijke stemming. Het voorstel is aangenomen.

11 Ontwerpbegrotingswijziging 2021 en 2022 OD IJsselland
- Motie 11-1 ‘Regionale afstemming gemeenteraden over 

Omgevingsdienst IJsselland’ wordt aangenomen met unanieme steun. 
Er is geen behoefte aan hoofdelijke stemming. De motie is 
aangenomen.

De voorzitter stelt vast dat alle fracties met het voorstel kunnen instemmen. Er 
is geen behoefte aan hoofdelijke stemming. Het voorstel is aangenomen.

12 Deelverordening subsidiëring ondersteuning controles Corona Toegangs  
Bewijs (CTB)
De voorzitter stelt vast dat alle fracties met het voorstel kunnen instemmen. Er 
is geen behoefte aan hoofdelijke stemming. Het voorstel is aangenomen.
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13 Hoofdlijnen en besluiten met het oog op de Omgevingswet en specifiek 
het  omgevingsplan

- Amendement 13-1 ‘Ook bindend advies en verplichte participatie bij 
kleine bouwinitiatieven in de stad’ van de fracties van PvdA, 
ChristenUnie, GroenLinks, SP, D66, CDA en Swollwacht krijgt steun 
van alle fracties. Er is geen behoefte aan hoofdelijke stemming. Het 
amendement is aangenomen.

- Amendement 13-2 ‘Natuur omgevingsplan’ van de fracties van 
GroenLinks, ChristenUnie en D66 krijgt steun van de fracties van 
ChristenUnie, GroenLinks, Swollwacht, CDA,D66, PvdA en SP. De 
fractie van de VVD steunt het amendement niet. Er is geen behoefte 
aan hoofdelijke stemming. Het amendement is aangenomen.

- Motie 13-3 ‘Optimaliseren proces raad rond buitenplanse initiatieven 
Omgevingswet’ van de fractie van D66 krijgt steun van alle fracties. Er 
is geen behoefte aan hoofdelijke stemming. De motie is aangenomen.

De voorzitter stelt vast dat alle fracties met het geamendeerde voorstel kunnen 
instemmen. Er is geen behoefte aan hoofdelijke stemming. Het voorstel is 
aangenomen.

14 Spoorzone - Nota van Uitgangspunten voor de drie deelgebieden District-
Z,  Werkplaatsen, Lurelui-Oost

- Motie 14-1 ‘Geen race naar de bodem in de Spoorzone’ van de fracties 
van PvdA, CDA en SP krijgt steun van de fracties van CDA, PvdA en 
SP. De fracties van ChristenUnie, Swollwacht, GroenLinks, VVD en 
D66 steunen de motie niet. Er is geen behoefte aan hoofdelijke 
stemming. De motie is verworpen.

De voorzitter stelt vast dat alle fracties met het voorstel kunnen instemmen. Er 
is geen behoefte aan hoofdelijke stemming. Het voorstel is aangenomen.

15 Nota van Uitgangspunten Meerjaren Prognose Vastgoed (MPV) 2022
- Motie 15-1 ‘Maatschappelijke waarde als vaste waarde’ van de fracties 

van D66, GroenLinks en CDA wordt aangehouden, nadat wethouder De 
Heer in reactie heeft aangekondigd dat datgene waarom in de motie 
wordt gevraagd in een kader zal worden geplaatst in het op te stellen 
strategisch grondverwervingsplan.

De voorzitter stelt vast dat alle fracties met het voorstel kunnen instemmen. Er 
is geen behoefte aan hoofdelijke stemming. Het voorstel is aangenomen.

16 (Her)benoeming leden integrale welstands- en monumentencommissie en 
kwaliteitsteam Spoorzone Het Oversticht
De voorzitter stelt vast dat alle fracties met het voorstel kunnen instemmen. Er 
is geen behoefte aan hoofdelijke stemming. Het voorstel is aangenomen.

17 Inzet extra Rijksmiddelen voor culturele sector t.b.v. financiële schade 
covid-19 kwartaal 4 '21
De voorzitter stelt vast dat alle fracties met het voorstel kunnen instemmen. Er 
is geen behoefte aan hoofdelijke stemming. Het voorstel is aangenomen.
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18 Vaststelling bestemmingsplan Buitengebied, Hasselterdijk 43a
De voorzitter stelt vast dat alle fracties met het voorstel kunnen instemmen. Er 
is geen behoefte aan hoofdelijke stemming. Het voorstel is aangenomen.

19 Uitkomsten decembercirculaire gemeentefonds 2021
De voorzitter stelt vast dat alle fracties met het voorstel kunnen instemmen. Er 
is geen behoefte aan hoofdelijke stemming. Het voorstel is aangenomen.

20 Risicoanalyse kandidaat wethouders
De voorzitter stelt vast dat alle fracties met het voorstel kunnen instemmen. Er 
is geen behoefte aan hoofdelijke stemming. Het voorstel is aangenomen.

21 Moties Vreemd aan de orde van de dag
Motie 21-1 ‘Zet de werkervaringsplaats op zijn plek’ van de fracties van SP, 
PvdA en D66 krijgt steun van de fracties van CDA, D66, PvdA en SP. De 
fracties van ChristenUnie, GroenLinks, Swollwacht en VVD steunen de motie 
niet. Er is geen behoefte aan hoofdelijke stemming. De motie is verworpen.

Motie 21-2 ‘De toekomst van TIEM’ van de fracties van PvdA, SP en D66 krijgt 
steun van de fracties van D66, PvdA en SP. De fracties van ChristenUnie, 
GroenLinks, Swollwacht, VVD en CDA steunen de motie niet. Er is geen 
behoefte aan hoofdelijke stemming. De motie is verworpen.

Motie 21-3 ‘Onderzoek naar behoud monumentale bomen’ van de fracties van 
D66 en PvdA krijgt steun van de fracties van CDA, D66, PvdA en SP. De 
fracties van ChristenUnie, GroenLinks, Swollwacht en VVD steunen de motie 
niet. Er is geen behoefte aan hoofdelijke stemming. De motie is verworpen.

Motie 21-4, ‘Zwolle 21 maart’ van de fractie van GroenLinks wordt 
aangehouden, nadat wethouder De Jong in reactie op de motie heeft 
toegezegd in overleg te zullen treden met de betrokken partners om in 
gezamenlijkheid te bezien in hoeverre uitvoering van de motie op de gestelde 
termijn realiseerbaar is.

22 Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering om 22.45 uur


